
 

 

 
 
 
VOEDSELONDERSTEUNING GENT VZW 
Vlaamse Kaai 10 – 11 
B – 9000 GENT 
 
 
 
Verslag van de  Raad van Bestuur van donderdag 22.10.2020. 
Aanvang vergadering 19h30. 
 
 
 
Aanwezig: 

• Koen Decoodt  

• Jacques Eichperger 

• Johan Witters (Kras) 

• Pascal Eggermont  

• Yves Tytgat (Maritiem) 

• Tom Wauters (Ateljee) 

• Capucine Verstraete 

• Steven Mestdagh  

• Maarten Devreese 

• Marc Rogiers  
 
Verontschuldigd: 

• Geert Deruyck  

• Henri de Hemptinne 

• Karleen De Rijcke 

• Vanessa Vanhalst  

• Charlotte Coorevits 

• Anne Hoorens 

• Olivier Mattheus 

• Jean-Pierre Kickx 

• Christian De Groote 

• Guy Steyaert 
 
Gast: 
 

• Philippe Cuelenaere (gast) 

• Ludwig Deschodt (Portus Ganda) 
 

 
De Voorzitter opent de vergadering / De vergadering verloopt digitaal door de huidige sanitaire 
maatregelen en het Balenmagazijn is gesloten. 
 



 

 

Er zijn geen toe te voegen agendapunten. 
 
Marc Rogiers wordt aangeduid als verslaggever. 

 
1. Verslag vorige vergadering Raad van Bestuur dd. 15.09.2020  

 Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Notulen Algemene Vergadering 

o Joost Vande Winkel (soc. Restaurant Toreke) merkte op dat hij graag meer 

inspraak had gehad of tijd voor vragen.  Dit werd opgelost door hem te gaan 

bezoeken en een goed contact te vernieuwen. 

o Lidmaatschap van de Algemene Vergadering werd vastgesteld op basis van de 
in 2019 betaalde lidgelden.  De VZW stuurt in principe met nieuwjaar een brief 
waarbij ook gevraagd wordt om het lidgeld te betalen.  Tegen de Algemene 
Vergadering wordt dan nagegaan wie lidgeld heeft betaald en dit wordt 
doorgegeven aan de penningmeester.  De statuten voorzien dat het 
lidmaatschap kan geschrapt worden bij niet betaling van lidmaatschap, maar 
de uitvoering ervan wordt best afgestemd met de organisaties die hun lidgeld 
nog niet betaalden. Johan bevestigt dat het lidmaatschap van de Krasdiensten 
niet in vraag wordt gesteld.  De betaling van de lidgelden komt bij Kras meestal 
aan bod op de eerste Algemene Vergadering.  Kras zal voortaan voor elke 
Krasdienst 10 € van de aan deze dienst toekomende subsidies van de Stad 
Gent afhouden en dit doorstorten als lidgeld aan de VZW VOG. Er zal ook 
contact worden opgenomen met de Rotary-leden die hun lidgeld nog niet 
hebben betaald. Pascal stuurt de namen door. 
 

3. Aanstellen en bevestigen van bestuursfuncties Dagelijks bestuur 

o Na overleg worden de volgende bestuursfuncties Dagelijks bestuur bevestigd: 
▪ Voorzitter : Koen Decoodt 
▪ Ondervoorzitter : Steven Mestdagh 
▪ Penningmeester : Henri de Hemptinne 
▪ Secretaris: Marc Rogiers 
▪ Adjunct-secretaris : Pascal Eggermont 
▪ Webmaster : Jacques Eichperger 

Aangevuld met :  
▪ Jean-Pierre Kickx 
▪ Guy Steyaert 
▪ Capucine Verstraete 
▪ En Karleen De Rycke en Tom Wauters als adviseurs 

 

4. CORONA tijd en acties  

 
- Innovatiefonds:  

o aanvraag KRAS, met VOG als partner vermeld,  is binnen – er zijn 64 
aanvragen en naast de aanvraag van Kras zou er nog een aanvraag voor een 
project van 100.000 € zijn  - de Toolbox-ondersteuning kost 1.000 €, tenzij dit 
bedrag kan verminderd worden via tussenkomst Pascal – VOG zal eventueel 
gevraagd worden dit op zich te nemen.  Los van het project zijn er ook al 
stageaanvragen van studenten UGent en Hogent binnengenkomen bij Kras.  
 



 

 

o Ateljee heeft, na overleg met de andere sociaal restaurants,  geen aanvraag 
ingediend. 
 

- Dak- en thuislozentelling i.s.m. Hogeschool Gent en UGent  (30.10) : er wordt afgestapt 
van het initieel voorstel om maaltijdbonnen te gebruiken als incentive omdat de sociale 
restaurants gesloten blijven. 

 
- Algemene Vergadering van KRAS – zie vooraf doorgezonden nota : 

o de digitale kloof is heel belangrijk in de groeiende armoede.  Laptops kunnen 
ter beschikking worden gesteld, maar vaak ontbreekt internetaansluiting en 
noodzakelijke opleiding.  De Stad Gent keurde op 19.10 unaniem het 
armoedebeleidsplan goed, een deel van het voorziene budget gaat naar het 
dichten van de digitale kloof.  IT hardware kan binnengebracht worden bij de 
Gentse repaircafés.  Eventueel doorgedreven acties van Rotary en 
Rotaractclubs in dat verband?   

o Problematiek van stockageruimte en van vervoer bij Kras 
o Verdere samenwerking uitbouwen rond verdeling van maaltijdbonnen 
o VOG als partner in innoveringsproject met nadruk op sociaal netwerk van 

Rotary in de richting van de bedrijven 
 
Aanvullende informatie sinds de Algemene Vergadering :  

o luifels aan voedselbedeling : medewerking van het leger of via 
jeugdbewegingen blijkt niet haalbaar. Op aanraden van de Stad Gent werd 
gezocht naar een betalende oplossing wat resulteerde in een offerte van 
www.tent.be uit Gavere.  

o warme maaltijden : Poverello, de Sloep is inmiddels weer dicht 
 

- Ateljee - werken keuken Parnassus : de vergadering is akkoord dat het bedrag van 
5.256,5 € dat via de Rotary District Grant wordt toegekend, bovenop de door de VOG 
toegekende steun van 30.000 € komt.  Er is een voorschotfactuur van 38.359 € binnen.  
Het bedrag van de District Grant kan pas worden doorgestort als het effectief is 
uitbetaald door het District.  De toestellen werden geleverd en de werken zijn gepland 
in de week van de herfstvakantie.  Beeldmateriaal volgt en er zal een persbericht 
worden verspreid als de werken beëindigd zijn, met verwijzing naar de bijdrage van het 
VOG en de goede samenwerking.  

 
- Samenwerking met bedrijven:  

o Bakkerij Aernoudt (27 winkels) : voorlopig nog niet gelukt; de instructies binnen 
de groep zijn heel strikt en voorlopig geen samenkomst voor verdere 
bespreking.   

o Primark : voorstel om 750 € (vorig jaar : 600 €) te doneren, een actie aan de 
kassa te voeren in de de week van de vrijwilliger en kledij door te geven met 
nadruk op sokken, ondergoed en kinderkledij.  De vergadering beslist de gift te 
aanvaarden.  
 

- Fiscale aftrekbaarheid 60%: na de Wijnse feesten zullen alle bestuurders en clubs 
worden aangeschreven.  Er komen twee standaardbrieven : voor particulieren, 
vrienden en familie en voor bedrijven. 
 

- Wijnse Feesten en food- wijn-cheques : Steven is  sinds dit jaar penningmeester – de 
bestellingen lopen binnen; momenteel 55.000 € besteld (vorig jaar geëindigd op 80.000 
€), er moet dus nog een tandje worden bijgestoken.   

- Een inhaaloperatie met de wijncheques zal nodig zijn.  Er worden de helft meer 
wijncheques voorzien dan vorig jaar.  Ook de fiscale aftrekbaarheid bij stortingen aan 
‘de vrienden van de VOG’ wordt onder de aandacht gebracht.   Er komt mogelijks een 

http://www.tent.be/


 

 

‘lente-editie’ van de Wijnse feesten.  Rotaractclubs zullen twee wijnboxen aankopen.  
De doelstelling is om het bedrag van vorig jaar te overschrijden.  
 

- Maaltijdbonnen:  
o Overleg met OCMW voor de sociale restaurants op Rerum-Novarumplein en 

De Knoop op Hundelgemse steenweg in Ledeberg : het OCMW zou akkoord 
gaan om te werken met de VOG-maaltijdbonnen na vernieuwing van het kassa-
systeem van deze restaurants. Wachten op definitief antwoord. 

o Sociale Restaurants Toreke en ’t Oud postje : akkoord voor verdere 
samenwerking– VOG wordt uitgenodigd voor een raad van bestuur. Ook 
positief antwoord van De Sloep/onze Thuis. 

o Enchanté (Marie Haspeslagh) : minder bezoekers en dus minder bonnetjes – 
vraag aan VOG om te ondersteunen via 500 maaltijdbonnen van 6€ die 
uitgewisseld kunnen worden tegen Enchantébonnetjes te verdelen door 
Enchanté onder een 10-tal handelaars.   VOG zou dan ook partner zijn van 
Enchanté.  Vanuit Kras zijn er principiële bezwaren; het gaat over klanten van 
zelfstandigen die we helpen mobiliseren.   De klanten moeten deze bonnetjes 
aankopen.  Volgens Johan is de drempel voor mensen in armoede naar 
handelaars groot.  Anderzijds zou VOG op die manier eventueel een andere 
doelgroep dan gebruikelijk kunnen bereiken.  Maarten vraagt meer concrete 
informatie op bij Enchanté en op de raad van bestuur van 23.11 zal worden 
beslist over de al dan niet toekenning van een maximumbedrag van 3.000 €.  

 
Conclusie : consensus tussen alle betrokkenen dat het beter is de maaltijdbonnen 
VOG als standaard te gebruiken i.p.v. elk met zijn eigen bonnen te werken.  En als 
het VOG in de problemen zou komen door een te grote verdeling/gebruik of 
misbruik dan blijft misschien de mogelijkheid om terug te koppelen naar het OCMW 
(armoedecoördinator Koen Geirnaert). De maaltijdbonnen zullen herdrukt worden 
van zodra vaststaat dat het OCMW meedoet en alle sociaal restaurants zullen erop 
worden vermeld. 

 
- Gesprek met Kookploeg Gent Solidair – wegens corona uitgesteld – er werd een 

website (www.kookploegengent.be) ontwikkeld, maar de VZW zelf is nog niet 
opgericht. Er zijn vragen vanuit o.m. OCMW ‘s, Kras, …; er zijn ook vragen over 
HACCP – de vraag blijft of dit een one time shot is dan wel dat er iets structureels kan 
uit voortvloeien.  Tot dit is uitgeklaard houdt VOG zich op de vlakte.   
 
 

- Vragen en voorstellen van vrijwilligers en studenten: (Jacques) 
 

o Sinds de start van het nieuwe academiejaar zijn er dagelijks vragen van 
studenten en leerlingen om te helpen.    Jacques zorgt voor doorverwijzing.  
Een tweetal initiatieven (zie verslag daarover) zullen mogelijks verder gaan.   

o Er is een nieuwe samenwerking opgezet rond IT en de website met een ploeg 
van UGent onder leiding van prof. De Bruyne. Vanuit die hoek werd 2 jaar 
geleden onze website volledig opgeschoond en herbouwd.  De groep wordt 
momenteel nog verder samengesteld.  Het gaat om studenten van de afdeling 
‘digitale communicatie’ die helpt om mensen via zoekfunctie sneller bij 
voedselondersteuning Gent te brengen  

 
- Bezoek aan Voedselbank Oost-Vlaanderen door Guy en Koen (zie doorgestuurd 

verslag) 
o Bereidheid van de Voedselbank om mee te denken over de problematiek van 

vervoer en stockage bij Kras.  Er volgt een bespreking met de Stad en het 
OCMW. 

http://www.kookploegengent.be/


 

 

- Corona-materieel: 
o Mondmasker en plexischermen : de prijs is gedaald en mogelijkheid tot 

groepsaankoop maar momenteel blijkt er geen behoefte te zijn bij Kras, dat een 
schenking kreeg en de toezegging om betrokken te worden bij groepsaankoop 
van stad Gent.  Ook bij Ateljee is er geen behoefte; zij hebben ingezet op 
herbruikbare mondmaskers. 

 
- Stad Gent: 

 
o De gemeenteraad keurde op 19 oktober zonder tegenstemmen een 

“Armoedebeleidsplan” goed. De stad werkt actieplannen uit. Gent trekt een 
recordbedrag van 550 miljoen euro uit voor de armoedebestrijding. VOG was 
actief in de Stad Gent en zal gesprekken voeren om de werking van VOG daar 
nog meer bekend te maken.  Nodige of mogelijke contacten :  

▪ Koen Geirnaert -armoedecoördinator 
▪ Organisatie Burgerplicht (Turkse gemeenschap) : volgens Johan te 

vergelijken met Enchanté; nl. een netwerk van Turkse handelaars uit 
Brugsepoort 

▪ Casper-eat in Lange Violettestraat (ghost-restaurant)  
▪ Moskee-vereniging via Koen – Kras heeft reeds veel contact met 

Burgerplicht (dokter Erdjan) en Moskee-vereniging - Ateljee is op zoek 
naar synergieën, maar er was nog geen ontmoeting. Contact is 
aangewezen omdat blijkt dat het moeilijk is om  mensen met 
migrantenachtergrond naar sociaal restaurants te krijgen (cf. verhaal 
van Vork in Kortrijk, waar dit wel lukt) ;  

 
- Warmste week – Music For Life: switch van financiële ondersteuning naar acties van 

vrijwilligers. VOG ontving vanuit de Koning Boudewijnstichting de vraag om onze 
gegevens te controleren op ‘Goede Doelen’ .  Jacques stelt voor een brief op te maken 
voor de lectoren omdat nu studenten op stage te vaak aan hun lot worden overgelaten.   
Er werd op een achttal stagevragen ingegaan; maar is moeilijk in coronatijden.  
Jacques stuurt alle vragen door naar Kras en Ateljée.  
 

- Fonds Vrienden van VOG: beperkte aangroei in de voorbije maand- in het najaar volgt 
er een schrijven aan vrienden bedrijven en wordt er gesensibiliseerd bij de Rotaryclubs.  
Financiële toestand : 40.300 spaarboek en 46.472 op giro + fondsen : 11.829 €  
totaal : 98.601 €. Het bedrag voor Ateljée is daarop al in mindering gebracht.  Te 
overwegen om voor einde jaar nog een overschrijving vanuit Fonds naar VOG te 
regelen.  

 
- Koning Boudewijnstichting schrijft een project uit voor ‘digitale ondersteuning’ met een 

budget dat tot  80.000 euro kan gaan.  
 

- RotaryClubs: er is een spreekbeurt over VOG werking gepland bij Prinsenhof op 04 
november en bij RC Gent op 16 november. Wordt zoomvergadering – Koen gaat 
misschien ook naar andere clubs toe en zal dan aandringen op die 60 % en 
bedrijvencontacten.  

 
5. Goedkeuring aanvragen ondersteuning (per mail toegestuurd) 

 
o De aanvragen Kras zijn klassieke aanvragen voor een  totaal van 2.838,56  €, 

hoofdzakelijk voor vervoer : goedgekeurd  



 

 

o Zuidpoort vraagt hulp voor vernieuwing van de keuken : 9.440 € - Koen stuurt 
de vraag door aan de verslaggever – 6.870 € zou kunnen afgewenteld worden 
op de kerkfabriek en dan blijft er nog 2.570 euro over – uitvoering in 2021 en 
akkoord om het op te nemen in het budget.   

o Aanvraag Ateljee – keuken : zie hoger – goedgekeurd – geen verdere 
aanvragen 

o Enchanté : 500 bonnetjes van 6 € -  agenda van volgende raad van bestuur.   
o Vraag vanuit sociale Restaurants Toreke en ’t Oud Postje – cf. Joost gaat het 

om de aankoop van enkele toestellen.  Het totaalbedrag bedraagt 11.519 €. 
Twee jaar geleden werden ze al gesteund.  Voor volgend jaar wordt nog een 
vraag verwacht en er wordt gesuggereerd dat de Rotaryclubs eventueel deze 
twee restaurants zouden kunnen steunen. Op huidige vraag een goedkeuring 
van 5000€  
 

 
6. Data volgende vergaderingen: 26 november en 15 december 

 
7. Varia en rondvraag 

o Capucine : project rond babymelk –geen verder nieuws – namen zullen aan 
Koen worden doorgestuurd om dit bij OCMW te kunnen aanbrengen. 

o Johan : Warmste week op Vlaams niveau, dat nu eerder over vrijwilligers gaat 
ipv fondsen – steden zouden project Warmste steden opzetten en daar wel op 
fondsenwerving focussen.  

o Johan : Sint-Antoniuswijk door werken is de voedselbedeling nauwelijks 
bereikbaar. Er waren drie mogelijke alternatieven.  Parnassus is geen 
alternatief aangezien het inloopcentrum van het CAW daar terug komt.    

o Johan : initiatief van Prinsenhof te bespreken met Pascal. 
o Yves : Eethuis KaffieisKaffie (Keizerspark) organiseert voedselbedeling en 

sociale contacten – wordt gerund door twee vrouwen met personeel met 
psychische problemen (sociale tewerkstelling) – sinds Corona wordt op die 
plaats ook voedsel bedeeld op straat (initiatief Goods to give = vooral vanuit 
ecologisch standpunt). 

o Yves : ontmoetingscentrum buitenlandse studenten Gent : de verdeling naar 
studenten staat op een lager pitje omdat de belangrijkste medewerkster out is 
– financieel komt men nog rond , maar er zullen wellicht bij deze tweede sluiting 
ook veel vragen zijn – Yves informeert zich. 
 

Einde vergadering : 21u41 
 
Marc Rogiers, verslaggever 


